
1 

 

OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  9. 3. 2021 
 
 
Z  A P I S N I K 
5. izredne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v ponedeljek, 8. 3. 2021 ob 17.00 uri v Kulturnem domu na Mirni 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim (pridružila se je ob 17:10), Anton Kašič, Anton Mirt, Milan 
Škufca, Zoran Remic, Blanka Pust, Tomaž Zorc, Damjan Koščak; 
 
Odsotni: Aleš Starič (opr.) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan– OU 
Blaž Strmole 
 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 6 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom: 
 
 
DNEVNI RED 
 

1. Nadomestne volitve za člana občinskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti: 
➢ Poročilo Občinske volilne komisije o ugotovitvi izida glasovanja na nadomestnih volitvah za člana ob-

činskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti 
➢ Predlog potrditve mandata člana občinskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti 
➢ Predlog za imenovanje člana delovnih teles Občinskega sveta Občine Mirna  

2. Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje  
3. Predlaganje kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v Novem mestu  
4. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta »Prenova kulturnega doma Mirna« v načrt razvojnih programov Občine Mirna 

za obdobje 2021-2024 
5. Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev 
6. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Knjižnice Pavla Golie Trebnje za leto 2020 
7. Sklep o izplačilu sredstev iz proračunske rezerve- seznanitev 
8. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Nadomestne volitve za člana občinskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti: 

➢ Poročilo Občinske volilne komisije o ugotovitvi izida glasovanja na nadomestnih volitvah za člana ob-
činskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti 

➢ Predlog potrditve mandata člana občinskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti 
➢ Predlog za imenovanje člana delovnih teles Občinskega sveta Občine Mirna  
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Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Blaž Strmole, predsednik OVK na nadomestnih volitvah z dne 28.2.2021.  
 
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVVI), Milan Škufca je povzel razpravo, ki je 
potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganih sklepov. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednje 
 
SKLEPE: 

1. Občinski svet Občine Mirna se je seznanil s Poročilom o ugotovitvi izida glasovanja na nadomestnih volitvah za 
člana občinskega sveta Občine Mirna v 2. volilni enoti, v nedeljo, dne 28. februarja 2021, številka 040-0002/2020-
20 z dne 28.02.2021. 

2. Na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občinski svet Občine Mirna potrdi mandat 
Damjanu Koščaku. 

3. Na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občinski svet Občine Mirna imenuje Damjana 
Koščaka za člana naslednjih delovnih teles: Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Odbora za 
družbene dejavnosti in Odbora za proračun in lokalno samoupravo. 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
Ob 17.10 se je seji pridružila Irena Dim. 
 
Župan je v nadaljevanju izrekel čestitko novoizvoljenemu članu Občinskega sveta Damjanu Koščaku, ki je prebral zaprisego. Od 
tega trenutka dalje je imel tudi on polnopravno pravico glasovanja. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje. 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil predsednik KMVVI, Milan Škufca in tudi predlagal OS sprejem predlaganega 
Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskem svetu Občine Mirna, da za predstav-
nika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje imenuje Blanko Pust. 

2. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskem svetu Občine Mirna, da sprejme 
Sklep o imenovanju  predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje v predloženi 
vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 3. točki: 
Predlaganje kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v Novem mestu  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil predsednik KMVVI, Milan Škufca in tudi predlagal OS sprejem predlaganega 
Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v Novem mestu predlaga Janeza Bračka in 
Vladimirja Stoparja. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA:8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 4. točki 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta »Prenova kulturnega doma Mirna« v načrt razvojnih programov Občine Mirna za ob-
dobje 2021-2024 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva sta predstavila direktorica občinske uprave Tanja Šinkovec in župan. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je opozorila na napako na 2. strani DIIP. 
Damjana Koščak: Ali se razporeditev prostorov spreminja? 
Župan je povedal, da se spreminja vhod z izvedbo vetrolova. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednje 
 
SKLEPE: 
1. Na podlagi sklepa številka 410-0038/2018-13 z dne 23.01.2019 župan seznanja Občinski svet Občine Mirna, da je sprejel 

Dokument identifikacije projekta za uvrstitev v načrt razvojnih programov Občine Mirna »Prenova kulturnega doma 
Mirna« (sklep številka 620-0001/2021-2 z dne 04.03. 2021). 

2. V načrt razvojnih programov za obdobje 2021-2024 se uvrsti projekt »Prenova kulturnega doma Mirna« v vrednosti 
120.637,63 EUR v letu 2021.  

3. Sredstva za izvedbo projekta se zagotovijo s prerazporeditvijo, skladno s sklepom o prerazporeditvi proračunskih 
sredstev. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA:8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki: 
Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva sta predstavila direktorica občinske uprave Tanja Šinkovec in župan. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Mirna za leto 2021 v predloženi 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA:8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Knjižnice Pavla Golie Trebnje za leto 2020 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna podaja soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Knjižnice Pavla Golie Trebnje za leto 
2020, in sicer v višini 5% mase sredstev osnovne plače direktorice v obdobju od julija do decembra 2020, kar Občina Mirna 
zagotavlja v ustanoviteljskem deležu Knjižnice Pavla Golie Trebnje. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA:8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 7. točki: 
Sklep o izplačilu sredstev iz proračunske rezerve- seznanitev 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil župan. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se je seznanil s sklepom številka 410-0023/2021-2 z dne 04.03.2021 o izplačilu sredstev iz 
proračunske rezerve. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA:8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki: 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 

1. Zastavili naslednja ustna vprašanja: 
 

Damjan Koščak:  
➢ Kakšni so načrti za postavitev gasilnega doma na Mirni? 
➢ Kakšno je stališče občine z zvezi z vodooskrbo v smislu stanja vodovodnega omrežja, ki je v zasebni  lasti? 
➢ Kakšni so načrti glede čiščenja odpadnih voda, glede na to, da je ČN v zasebni lasti?  

Odgovoril je  župan:  
Lokacija pri železniški postaji je neustrezna zaradi premajhne površine zemljišča, zato je predlagana nova lokacija: zemljišče parc. 
št. 1732/1, k.o. 1400- Straža, ki je v 56% lasti Občine Mirna, preostali del je v lastništvu petih zasebnikov. Možen je odkup deleža 
v zasebni lasti ali razdelitev zemljišča v naravi glede na delež lastništva. Sledi projektiranje in gradnja, ki jo bo izvajalo PGD Mirna.  
Izpostavil je primer Občine Laško, kjer je občina brezplačno prevzela vodovodni sistem, ki je bil v lasti zasebnika, sedaj pa imajo 
problem, ker so cevi dotrajane in jih je potrebno menjati, kar je povezano z velikimi stroški. Podobno je stanje v naši občini: prihaja 
do defektov, sedanji lastnik pa zaenkrat ni pripravljen sistema predati občini brezplačno. Vprašanje je tudi interesa občine, ki bi v 
last prevzela sistem, ki je potreben temeljite prenove. 
Potekajo pogovori z gospodarskimi subjekti v smislu gradnje nove ČN ali rekonstrukcije obstoječe. V novi finančni perspektivi bo 
možno pridobiti sredstva iz evropskega sklada za regionalni razvoj s sofinanciranjem do 85% upravičenih stroškov, saj se glede na 
predvideno priseljevanje ocenjuje, da bo Mirna z Zabrdjem izpolnila kriterij 2000 populacijskih enot. 
 
Blanka Pust: Kako napreduje projekt rekonstrukcije stavbe za vrtec? 
Odgovoril je  župan:  
Občina se je prijavila na Javni razpis za sofinanciranje investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu v Republiki Sloveniji v proračunskem 
obdobju 2021-2024, ki ga je objavilo Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport z rokom prijave 01.03.2021. Občina ima možnost 
pridobiti sredstva za novogradnjo oz. rekonstrukcijo 6 oddelčnega vrtca.  
 
Tomaž Zorc: Kako napreduje projekt Razgledni stolp Debenec? 
Odgovoril je  župan:  
Gradbeno dovoljenje je veljavno do leta 2023, v letošnjem letu, predvidoma aprila, bo postavljena temeljna plošča. Opozoril je na 
nekatera vprašanja, ki še niso razjasnjena: financiranje investicije, upravljanje stolpa, varnost glede uporabe. Izpostavil je tudi 
prioriteto že začetih ali načrtovanih investicij proračuna. 
 
 

2. Podali naslednje pobude: 
 

Irena Dim: je podala dve pobudi: 
- za omejitev hitrosti v naselju Brezovica 
- za označitev avtobusnega postajališča za šolske otroke na Gomili.  

 
Odgovoril je  župan:  
Pobudi bosta posredovani SPVCP; glede omejitve hitrosti je predlagal postavitev ležečih ovir. 



5 

Pisnih vprašanj ni bilo. 
 
Župan je predstavil projekte v teku: 

- prestavite regionalne ceste R1-215 skozi Mirno: podpisana je pogodba za odkup starejše hiše, kjer je predvideno krožišče 
za vstop v Mirno; zasebni lastniki so vsi podali soglasja za predvidene geodetske odmere, zato bo GURS lahko pričel z 
izdajanjem odločb, na osnovi katerih bo možno pričeti z odkupi zemljišč. V petek, 12.03.2021 je načrtovan sestanek na 
DRSI. V nadaljevanju je načrtovana prenova regionalne ceste R1-215 proti Sevnici, v kar bo vključenih pet občin. 

- zasebne investicije: pričela se je gradnja dveh blokov na Sokolski ulici, drugi investitor pa je v fazi pridobivanja gradbe-
nega dovoljenja; tretji investitor, ki ureja področje prejšnjega Bartoga je v fazi projektiranja (župan je predstavil idejno 
zasnovo novega Mercator centra, na katero je Mercator d.d. že dal soglasje). 

- glede na predvideno priseljevanje se ocenjuje, da bo prišlo do povečanja vpisa otrok tako v osnovno šolo, kot v vrtec.  
Vrtec bo v prihodnje dobil nove prostore v kupljeni stavbi na območju prejšnjega Bartoga, širitev osnovne šole pa bi bila 
možna na zemljišču poleg osnovne šole, ki je v postopku prodaje; občina je lastnikom že posredovala ponudbo za odkup.   

 
Zoran Remic: 
Pohvalil je obnovljeno dvorano kulturnega doma, saj je lokalna skupnost s tem pridobila dostojen prostor za izvedbo kulturnih in 
drugih prireditev. Glede investicij pa je poudaril, da je prioritetni projekt pridobitev novih prostorov za vrtec. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.30. 
 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


